




# MEMORANDUM NOTE DE SERVICE

**To: A**  Distribution List  
Liste de distribution  
Transport Canada Civil Aviation Employees

**From: De** D. B. Sherritt  
Directeur Normes  
Director, Standards  
Civil Aviation

<b>Security Classification - Classification de sécurité</b>
Unclassified / Non classifié
<b>Our file - Notre référence</b>
5015-11-2 RDIMS # 4515767-V3
<b>Your File - Votre référence</b>
<b>Date</b>
2009-04-15

**Subject / Sujet** **CANCELLATION NOTICE**

**AVIS D'ANNULATION**

Advisory Circular AMM-003—*Flight Training Unit Quality Assurance Program*, is cancelled.

The purpose of the circular was to demonstrate the fundamental similarities and differences between the Flight Training Unit Quality Assurance Program (QA) requirements published in sub-part 406 of the *Canadian Aviation Regulations* (CARs) on the 31st of May 2005, and the superseded Evaluation Program requirements.

The reason for cancellation is that sufficient time has lapsed since the publishing of the QA requirements in CAR 406, to allow all affected FTUs ample opportunity to accomplish this editorial amendment to their approved manuals.

This circular is no longer needed.

La Circulaire consultative MCA-003 — *Programme d'assurance de la qualité des unités de formation au pilotage*, est annulée.

Cette circulaire visait à démontrer les similarités et les différences fondamentales entre les exigences du programme d'assurance de la qualité (AQ) des unités de formation au pilotage, intégrées à la sous-partie 406 du *Règlement de l'aviation canadien* (RAC) le 31 mai 2005, et les exigences du programme d'évaluation qui était remplacé.

La Circulaire est annulée, car il y a longtemps que les exigences en matière d'AQ ont été publiées dans le RAC 406, et les unités de formation au pilotage ont eu tout le temps nécessaire pour modifier leurs manuels approuvés.

Cette circulaire n'est plus nécessaire.

Directeur Normes  
Aviation civile

*Original signed by Don Sherritt on 2009-04-15*

D. B. Sherritt  
Director Standards  
Civil Aviation